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Vellinge kommun

FNF föreslår separata Miljö- och Stadsbyggnadsförvaltningar

Falsterbonäsets Naturvårdsförening (FNF) har noterat artikeln i Sydsvenskan den 14 maj angående 
situationen i Miljö- och Stadsbyggnadsförvaltningen i Vellinge kommun. Vi har funnit att Vellinges 
nya förvaltningar har varit öppnare och villigare att kommunicera med bl a vår förening än man 
varit tidigare. Vi har sett detta som ett mycket positivt steg mot att vi gemensamt skall arbeta för en 
miljö som vi inom FNF med Linnés ord betecknar som Härligast i Världen.  Detta ligger som vi ser 
mycket nära kommunens Förtjust i Vellinge. 

FNF samverkar med Vellinges kommun för att ta fram den nya naturvårdsplan som skall ge ett 
fullgott underlag för de beslut kommunens politiker fattar i framtiden. I detta arbete vill vi i FNF 
inte vara ett alibi för en urvattnad plan utan vill att Vellinges naturvårdsplan skall ha ett utvecklat 
ekologiskt tänkande och en allsidig belysning av den miljö som vi alla älskar och anser ytterst 
viktig. Det är därför ytterst beklagligt när ovilja att se helheter dyker upp i detta arbete.

Vi ser att miljöhänsyn riskerar att komma på undantag i den gemensamma Miljö- och 
Stadsbyggnadsförvaltningen och finner att en delning av förvaltningen i en Miljöförvaltning och en 
Stadsbyggnadsförvaltning vore den långsiktigt bästa lösningen. Den nuvarande förvaltningen 
innefattar ju två myndigheter med uppgift att säkerställa att den nationella lagstiftningen i 
Miljöbalken samt Plan- och Byggnadslagen efterföljs och ges samma värde vid behandling av 
ärenden. Det är därför viktigt att dessa två intressen jämställs även i det dagliga arbetet i 
kommunens förvaltningar.

Då drygt 80 % av invånarna angett miljön som kommunens viktigaste attribut skulle en separat 
Miljöförvaltning visa på en positiv lyhördhet från kommunledningens sida.
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